

# 沙田 302 管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/283/17/SC

致：碧濤花園第一期各業戶

### 有關：泳池暫停開放事宜

茲通知各業戶，由於發現泳池有便溺物，本處已即時清走便溺物及暫時封閉泳池加入漂水清理池水並進行池水過濾清理程序(參照康文署處理泳池便溺物方法)，因此，泳池將會在 2017 年 9 月 28 日(星期四)下午 3 時 30 分至 2017 年 9 月 29 日(星期五)全日 暫停開放以便進行池水過濾。此外，泳池公司將於 2017 年 9 月 29 日抽泳池水樣本進行水質化驗。

管理處將會密切留意泳池水質情況及通知各業戶有關消息。

如有查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

碧濤花園第一期管理處

2017 年 9 月 28 日

Date: 28 September, 2017

To : The Residents of Pictorial Garden Phase I

### Re: Temporary Closure of Swimming Pool

Please be informed that a faeces was found in the swimming pool which has to be closed immediately for cleaning and disinfection according to established procedures (Refer to the procedures of Leisure and Cultural Services Department). Therefore the swimming pool would be temporarily closed from 3:30pm on 28 September 2017 (Thursday) to a whole day of 29 September 2017 (Friday) for water filtration. The water sample will took for lab test on 29 September 2017.

Management Office would closely monitor the water condition and update residents the new information as soon as possible.

For any enquiries, please contact our staff at 2646 1859 during office hour.

Thank you for your co-operation.



Management Office of Pictorial Garden Phase I